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Acta de l’Assemblea de la Secció de Senders del Club Excursionista de 

Gràcia,de 18 d’abril de 2024, corresponent a l’any 2023. 

 

Lloc: Sala d’Actes del ClubExcursionista de Gracia       

Dia: 18 d’abril de 2024, presencial   

Hora: 18:45 1a. convocatòria / 19:00 2a. convocatòria 

Assistents: Junta de la Secció (6 FC-PV-MF-JP-TMas-TMo, absència MG) i 23 socis-
sòcies  

 

Ordre del Dia: 

1) Aprovació si s´escau de l´acta de l’assemblea anterior (2022). Presentació 
col·laboradora Montserrat Granollers 

2) Resum activitats Grup Senders i Grup Matinals 

3) Estat de comptes i aprovació si s´escau dels comptes de l’any 2023 

4) Presentació i aprovació si s´escau del pressupost de 2024 

5) Calendari properes sortides 

6) Inscripcions (adequació cost sortides a ocupació autocar i inscripcions) 

7) Resultat enquesta i activitat Memòria Històrica Senders 

8) Precs i preguntes 

 

Punt 1:Felip Cabrera: Obertura de l’assemblea.  

Obituari de Joan Cervera i Batariu en el dia d´avui. Breu glossa de la seva persona. DEP. 

Incorporació a la junta senders de Montserrat Granollers (Organització i activitats). 
Estat i nombre de socis. Asistencia mitjana normal en sortides sobre 40-50 socis i 30 en 
les de 2 dies.  

9a Mostra fotogràfica. Comentaris sobre l’acte (composició jurats i obres) .  

Aprovació del’acta de l’assemblea de l’any 2022. Queda aprovadal’acta anterior 
corresponent a l’any 2022. 

 

Punt 2:Toni Mas explica les activitats realitzades al Grup de Matinals i a les sortides de 
la Secció.  

Sortides secció: Força gent nova que es fa sòcia del Club i participa en les activitats de 
Senders. Explicació de les activitats de Senders GR 151.1. Inici del GR-7 i estem fent el 
GR-7 durant el 2024. Celebració del dinar de Nadal al Santuari de Pinós. Reducció a 2 
les sortides trimestrals (Poblet i Solsona). Exposició de les fotos del Concurs fotogràfic 
a la Biblioteca Vila de Gràcia. Sopar “fi de curs” al restaurant Sporting. Bona acceptació 
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de les sortides. Augment de les inscripcions a les sortides. 11 sortides programades 
amb recorregut de 15km de mitjana. 

Activitats de matinals amb més participació (passant de 30 inscrits i fins i tot una, de 
40). Hi ha més gent portant les sortides. Una sortida a l’any que dura tot el dia (la 
Mola). Ampliem l’abast de la distància de les sortides. Alta participació de la gent de 
matinals en altres activitats del Club. Gent de matinals forma part de l’àread’inclusió 
que pertany al Club. Les sortides queden registrades a la web del Club i per tant 
tothom pot accedir en aquesta base. Felicitacions per aquesta idea per part de la sòcia 
Susana Bonany. Estadístiques de les sortides.  

 
Punt 3 i 4:Josep Pérez presenta els comptes de la Secció i els saldos a Bancs i caixa. 
(document adient facilitat amb antelació a la pagina de senders de la web del Club).  

Bàsicament el comentari és que els ingressos i despeses de les sortides donen un 
resultat pràcticament a 0, i la resta de despesa és deguda a activitats que no generen 
cap ingrés i per tant generen pèrdues.  

És important veure l´efecte que tenen les subvencions demanades però no cobrades 
que presenten un import de 459´50€, ja que aquest efecte faria minvar el resultat 
negatiu de l´any.  Montse Freixes demana explicacions sobre la subvenció de la mostra 
fotogràfica. Montse Olivella pregunta si hem demanat les subvencions que hem 
explicat. PV contesta les dues preguntes.  

Montse Olivella pregunta com actuem en el cas de que haguem de cobrir despeses 
generals del Club. PV contesta que no seguim criteri d’imputació sinó d’entrades i 
sortides de bancs. Pel que fa referència al pressupost es fa un comparatiu entre el 
pressupostat i el realitzat, havent-hi força diferencia, motivada per l’assistència en 
sortides i activitats. Pel que fa referència al pressupost del 2024, està plantejat tenint 
en compte la realització de totes les sortides habituals mensuals i les previstes de 2 
dies trimestrals, intentant mantenir la despesa en activitats sense ingressos però que 
puguin ser absorbides pels guanys de les sortides, o bé cobrint el cost de l’activitat pel 
preu de la mateixa.  

Queden aprovatsels comptes del 2023 i el pressupost corresponent a l´any 2024.  

Neus Baxeries pregunta si llavors la subvenció del dinar i el sopar ja no es faran. JP 
respon que efectivament, ja no se subvencionaran les dues activitats mencionades. 

 
Punt 5:Miquel Fabró amplia els comentaris de les sortides fetes el 2023 . Resum de les 
fetes també dins de l’any 2024. Etapes 10 i 11. El GR es va fer fa 50 anys. Els camins 
eren de terra però ara ha canviat la fisonomia i són carreteres asfaltades. Això 
presenta una dificultat afegida,peròen el 2024 hem aconseguit d’evitar les zones 
d’asfalt, mitjançant els PR i enganxar amb el GR.  

Atenció al tema de les inscripcions ja que cal apuntar-se el mes aviat possible degut a 
les places de l’autocar. En algunes etapes no es poden fer curta i llarga i s’ha optat per 
fer el que sigui mes viable. De vegades hem saltat un tros de GR perquè ens pugui 
recollir l’autocar i evitar en el possible els trams de carretera o pista asfaltada.  
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A l’abril del 2024 es fa de Cabra del Camp a La Riba. Fem curta i llarga. Al maig estava 
programada sortida de dos dies però al caure en un dilluns festiu es proposa fer una 
sortida de tres dies. El lloc previst serà la Sierra de Arcos. Seguirem el Rio Martin -GR 
262- i agafarem uns trams atractius per a la sortida. Activitat de juny. A la tardor 
adaptarem les etapes fins al març de 2025 fins arribar al monument que es va fer pel 
primer GR. 

 
Punt 6: Inscripcions. Explicacions sobre els costos de l’activitat i les inscripcions. El cost 
de la plataforma també produeix un dèficit a l’hora de calcular el resultat de les 
excursions. El preu de les inscripcions no serà fix sinó que serà adequat a les persones 
que facin les sortides. Compensarem els imports que han fet dèficit a les sortides 
posteriors per tal de que no hi hagin pèrdues. Corregir el preu en funció de les 
inscripcions. Les places han de ser conegudes amb antelació. R Sastre pregunta pels 
costos dels autocars i com es treuen els comptes.PV explica les situacions que es 
produeixen. 

 
Punt 7:Toni Moreno explica el resultat de l’enquesta passada als socis. 102 respostes. 
Comentaris a les respostes de les preguntes. Casuístiques molt diverses. El resultat 
està exposat a la pagina de Senders a la web del Club.En relació a les distàncies 
exposem que ja mirem de fer etapes llarga i curta. Neus Baxeries comenta que la gent 
acostuma a fer la llarga. Comentaris a les respostes de preu de sortides de dos dies.  

Presentació del Projecte de la Història del Grup de Senders. Comentaris al respecte. 
Llista del que li fa falta al Toni Moreno per tal de que es pugui portar a terme aquest 
ingent projecte. Enviarem a tots el socis de Senders la llista per tal de veure si es poden 
recollir informacions que ajudin a portar a terme el projecte. Intervencions de Manel 
Arnau i Joan Cullell al respecte. En el canvi de l’ordinador del Club es va perdre molta 
informació que hauria pogut fer mes fàcil el projecte. 

 
Precs i preguntes:Neus Baxeries sobre l´enquesta pregunta sobre la tabulació de 
certes preguntes sobre la durada de les sortides. TMas: La majoria de les respostes 
eren positives.  

Neus Asenjo: S´eixuguen les pèrdues de les activitats? JP: És el que s’intentarà fer l’any 
2024.  

Joan A. Molinos: El saldo de Senders no ens ha de saber greu de que baixi. El preu que 
fins ara posàvem era menor al de qualsevol altre de Barcelona. Observació sobre com 
ho hauríem de fer a les inscripcions sobre 50 o 55 places. A ell li compensa com ho 
fem. Comentari sobre l’aportació del Club a Senders. Quins criteris aplica la Junta del 
Club a Senders. PV contesta el que hem parlat amb el tresorer del Club. Totes les 
seccions aporten un import excepte Senders. Si no cobrim el cost de les activitats que 
no son sortides hem d’eixugar els hipotètics dèficits amb superàvit de les sortides ja 
que no tenim ingrés per quota de socis. 

Montse Freixas: Tots som socis del CEG. Els diners i quotes son del CEG. 

Pere V Planes: Dèficit del 2023 mirar d’eixugar-ho amb activitats. D´acord amb que els 
diners i quotes son del CEG. 



4 
 

Manel Arnau: El saldo és romanent del compte de Senders. El saldo ha minvat degut a 
les activitats que no generen ingressos i és normal que el saldo disminueixi. JP: 
Mirarem de generar ingressos per cobrir-les. 

JP: Explicació de la situació actual a la gestió de finances. Potser la Junta del Club pot 
canviar el modus operandi i complicar la gestió operativa de les finances.  

PV: Explicació de la reunió mantinguda amb el tresorer de la Junta per la operativa de 
finances de la nova Junta del Club. 

TMas: constatar que hi han hagut molts suggeriments de llocs per fer activitats.  

PV: El problema està en l’entitat bancària, no en la Junta. 

Manel Arnau: Els autocars es paguen per avançat ¿?  PV : Si, amb Dura ho fem així. 

Ricard Sastre:Comentaris sobre l’operativa actual de finances de Senders.  

Pere Ferrer: comentaris sobre el saldo del pressupost en negatiu. PV no podem tenir 
pressupost negatiu. F Cabrera: Pressupost i Balanç. 

Cèsar Ramon Santafè: Comentaris sobre preu autocars 55-65. 

 

Sense mes punts a tractar es donen per aprovats els punts presentats per la Junta i es 
clou la reunió a les 20:50 hores.  

 

 

El president    El Secretari 

Felip Cabrera    Josep Pérez 
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